



中島公園：體力充沛的你要不要來個開心的早晨散步。

Nakajima Park: Walking in the early morning can provide a picturesque venue to get some exercise.



地下鐵 · By subway

創成川公園

Sousei River Park



徒 步 · Walking

二條市場

Nijo Fish Market



徒 步 · Walking

札幌電視塔：要觀賞白天的景色的話，這個時間點是最佳的。

Sapporo TV Tower: If you want to enjoy a daytime view, this timing is nice.



徒 步 · Walking

大通公園

Odori Park



徒 步 · Walking or 地下鐵 · By subway

札幌市資料館

Sapporo Shiryokan (Former Sapporo Court of Appeals)



地下鐵 · By subway

北海道神宮

Hokkaido Shrine



地下鐵 · By subway

北海道政府舊址(紅磚廳舍)

Former Hokkaido Government Office Building (Red Brick Office)



徒 步 · Walking

北海道政府辦公大樓：地下一樓的員工餐廳是誰都可以去利用的。(周一到周五)

Hokkaido Government Office Building: There is a big restaurant on the basement floor, which is open to the public on weekdays.

or

札幌市役所：地下一樓的員工餐廳是誰都可以去利用的。(周一到周五)

Sapporo City Hall: There is a big restaurant on the basement floor which is open to the public on weekdays.

Lunch



徒 步 · Walking

札幌市鐘塔

Sapporo Clock Tower



徒 步 · Walking

or

巴 士 · By bus

札幌工廠：此處有許多餐廳。

Sapporo Factory: A wide variety of restaurants can be found here.



徒 步 · Walking

永山武四郎故居

Former Takeshiro Nagayama Residence



徒 步 · Walking

or

巴 士 · By bus

札幌啤酒博物館

Sapporo Beer Museum



徒 步 · Walking

ARIO札幌：內有美食廣場

Ario Sapporo: There is a food court and restaurants.

巴 士 · By bus

+

徒 步 · Walking

狸小路

Tanuki Koji Shopping Arcade

徒 步 · Walking

札幌拉麵街

Ramen Alley

徒 步 · Walking

or

地下鐵 · By subway

札幌電視塔：要觀賞夜晚的景色的話，這個時間點是最佳的。

Sapporo TV Tower: If you want to experience a night-scape, this timing is nice.



札幌電視塔：雖然是需付費的景點，但是可以觀賞到代表札幌的景緻的必看景點。要不要在高空遼望台小歇一下啊？

Sapporo TV Tower: The observation deck is not free, but the scenery from the deck is outstanding. How about taking a rest and feeling like being in the air?

請事先確認各個設施的公休日和休館日。

Please check the opening hours before you go to any of the destinations.

尚有許多免費的0円景點還未介紹。詳情請參考我們的部落格。

There are more and more 0 yen spots, which you can enjoy without paying. For more information, please see our blog.